
D. 1312 202s

FoRrunruDENS BERETNING FOR 2024
Det er farligt at give den nuverende formand plads som denne til at fabulere skriftligt, ligesom I nok skal hjaelpe harn

lidt med at tilsvarende sker mundtligt d.413 2025 pA den kommende ordinere generalforsamling. u Det skulle

gerne vare en hyggelig aften!

Forslag: Smukt hvis I inden d.4/3 2025 kan lase beretningen herunder. De 6 sider - nok ny formandsrekord - vil ikke

blivegennemg6etdetaljeretd.4/32025. BAdeformandogrestenaf bestyrelsenhdberp6,atlvil bidragepi

generalforsamlingen og bruge anledningen til sp6rgsmil og diskussionl I bestyrelsen er vi afhangige af jeres respons

og arlige meninger mhp at videreudvikle fallesskabet til flest muliges glade.

Vi glader os s6ledes til at se jer og fornernme, om vi rammer nogenlunde plet i vores vurderinger af alle de ting, som

foreg6r i vores felles grundejerforening.

Anrr 2024 r Er vuE

Ordinar generalforsamling afholdt d. 1413 2024 endte noget overraskende f or ? af de tilstedevaerende, Egil (VHP26)

og Thomas (VHP11), da de forlod mOdet sorn nyvalgte bestyrelsesmedlemmer, Thomas med et tilsagn til

generalforsamlingen om at forsOge at l@fte arbejdet som formand efter Steens mange6rige, solide indsats' Lad os sige

det sidan: Lone og Trine (hustruer til henholdsvis Egil og Thomas) var overraskede og fik sig et godt grin""

Fraset Steen (VHP44) og Lone (VHP26) forsatte resten af den tidligere bestyrelse inkl. suppleant Flemming (VHP39) og

nyvalgte suppleant Stephan (VHP22) - en uvurderlig hjelp for de 2 nye (Egil og Thomas) mhp at viderefore arbejdet

som henholdsvis naestformand og formand. Bestyrelsen og suppleanter har i2024 ifellesskab loftet dette

fritidsarbejde efter bedste evne. En meget STOR tak fra os alle igrundejerforeningen tiljer alle i bestyrelsen inkl'

suppleanter - p6 vegne af den nuverende formand I

Den afgAende bestyrelse efterlod sig en saerdeles velplejet forening med styr pi alle detaljer, sA arbejdet for den nye

bestyrelse har varet nogenlunde overskueligt. Antallet af bestyrelsesmOder er bevidst reduceret - alle har travle

hverdage med arbejde, b0rn og borneborn osv. Fraset hvad der nu engang naturligt dukker op i et bofellesskab som

vores grundejerforening - eks. forventelige forskellige perspektiver p6 samlivet blandt os, det stigende antal elbiler og

forskellig tid og lyst til sociale arrangementer - har den altdominerende "sag" veret en stillingtagen til, hvordan

foreningens smertensbarn, belegningen, skulle hindteres. Les mere om det hele herunder'

SocrRlr ARRANGEMENTER - HERUNDER voREs GR0NNE DAGE

lgen i ir har der veret god opbakning til bdde Sronne arbejdsdage og sociale arrangementer. Herligt!

De gronne dage er et fint sted at m@de hinanden, fi sig en snak - og samtidigt lofte et stort og nddvendigt arbejde

med vores fallesarealer. Det rykker virkeligt, nir vi er mangel Bestyrelsen takker Gront udvalg for planlegning m'm'

og alle fremmodte, som her b6de bidrager til vedligeholdelsen af vores fallesarealer og samtidigt styrker det sociale i

vores forening. Uvurderligt! GrOnt udvalg er; Grgnt udvalg: VHPg Peter, VHP15 Lene, VHP24 Marianne, VHP26 Lone

(formand) og VHP42 Anne-Grete. Datoer for de gr@nne dage i 2025 fremg6r af foreningens hjemmeside, men I fir dem

lige en gang til her: 27 14, 75/6, 24/8 og 261rc.

I 2024 afholdt vi sammen vores 3 traditionelle arrangernenter i form af Sankt Hans, den store sommerfest - som

vanligt i dejligt somrnervejr - og den fine juletraestaending. Alle arrangementer meget vellykkedel Tak til alle

involveredel PS. Formanden undskylder hermed, hvis 6rets b6ltale ved Sankt Hans / midsommer blev vel h@jtravende
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med referencer til vores lokale Kongedysse - et 5_6000 6r gammelt kulturlevn i vores baghave, TokkekOb Hegn _ og til
religionernes overtagelse af disse gamle hOjtider, som jo i irtusinder har varet tet forbundet med naturens gang og
eldgamle traditioner. Uppss. 56 fik den lige en tur til.

Sommerfesten blev som vanligt i skudir afholdt med de Olympiske lege som tema _ eller mere pracist i ZO24 iform af
alderssvarende Paralympics! Mange vil nok huske uvirkelige hOjdepunkter som live optreden ved Celine Dion (Tak,
Dorthe!), VHP37-48's tag udsmykket med olympiske ringe (Tak, Steen!) og den altid smukke olympiske ild _ denne
gang l0bet ind af makkerparret fra VHp19 (Tak, Marianne og Aksell). Billeder siger mere end ord: Se sarudgave af
Heise News i kommende uge. Tak til alle involverede i rekken VHpl-11for et fint arrangement.

Heise News: Det er i 2024 lykkedes at f6 et enkelt eksemplar lavet.. plads til forbedringer, hvis energien rakker til det.

12025 er det VHp12-23 som skal lofte sommerfesten _ som altid 3.lordagi august _ i ir s6ledes d. t6lS.Vi glader os
allerede!

Tak til alle involverede for vellykkede sociale arrangementer! Det er med til at gpre Ville Heise park tilvores hjem _
der hvor vi hCIrer til.

BrsryResEN M.Fr. HAR I 2024 ARBEJDET MED.,.

Der er mange ting at nevne. Hermed et forsog p6 at sette spotlight p6 de fleste ting. Jeg beklager p6 forh6nd, hvis
noget er glemt.

Fallrs AFFATDsLOsNING (srATUs EFTER DE slDsrE pAR GENERATFoRsAMuNGER)
Denne er nu i drif! og vores Genbrugsbande (det hedder de alts6! Se hjemmesiden) har lobende tilpasset at antal
affaldscontainere nu passer til vores behov. I bestyrelsen oplever vi, at affaldssorteringen fungerer godt og at der
narmest altid er plads i den relevante spand. Sejtl Har vi alle samme oplevelse? En STOR tak til Genbrugsbanden: Lars
i VHP13, Marianne iVHp24, Eva i VHp27 og Tine i VHp2g.

Et opmarksomhedspunkt til alle: De beboere, der bor tattest pd containerne, udsattes mest for de lyde og den
k0rsel af renovationsvogne, som er forbundet med vores falles containerplads, skal sk6nes hvor det er muligt.
Renovationsvognenes korsel er sver at styre. Men brugen af containerne er vi selv herrer (og kvinder) over. Tilstrab
alene at bruge containerne i de'aftalte tidsperioder (kl. 0g_20 er det vist?) og undg6 s6 vidt muligt bare at smide eks.
flasker ned i flaskecontainerne og smakke containernes 169. Flasker kan oftest problemfrit legges ned i
flaskecontainerne uden stor larm. Containernes lig kan altid lukkes uden larm.

NB. Husk at madaffald ALTID skal ligge i de gronne plastposer. Vi er ind imellem udfordret af, at der er ind imellem er
madaffald, der ikke ligger i de gronne plastposer, formentlig fordi der gir hul p6 de relativt tynde gronne plastposer
ind imellem. Specielt om sommeren er dette skidt. Vi overvejer i bestyrelsen at tilkobe rensning af de 2 containere til
madaffald. Genbrugsbanden kan overveje dette eventuelle tiltag.

I denne vinter fors6ger vi i grundejerforeningen med at beskytte planterne omkring ,,container_buret', 
imod salt. Vi

krydser fingre for, at anordningen i 6r og fremadrettet i vinterperioden kan beskytte planterne, sd de fiir fat og vokser
sig store. Vi m6 se - der saltes ogs6 ,,inde pi containerpladsen,,.

Vlle lr BErE6NlNGssrEN (FRA TIDucERE GENERAIFoRsAMuNGER]
Som en af de forste handlinger efter sidste generalforsamling, lykkedes det at f6 et mode i stand mellem foreningens
nye formand og Kommunen, herunder en chef. Kommunen synes at vare lydh6r overfor den samlede argumentation
om, at Grundejerforeningen skulle have lov til at udskifte den nuverende tegl_belegning med en betonsten_
belegning, om Onsket - en ny udmelding fra Kommunens side sammenlignet med tidligere kommunikation over for
Grundejerforeningen. Kommunen udtrykte dog bekymring ved dette valg.
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Bestyrelsen har efterfolgende i det meste af 2024 diskuteret det foreliggende beslutningsgrundlag og muligheder, som

vi ser det. Processen har fOrt til et stemningsskift i bestyrelsen, og vi er nu -til vores egen overraskelse - n6et frem til

enstemmigt at anbefale, at vi bibeholder den nuvarende belegning, men hurtigst muligt pSbegynder en trinvis

,enorering af de mest udfordrede omr6der, og ser hvor langt de opsparede midler strekker. Se venligst bestyrelsens

forslag herom. Les dette og vurd6r om argumentationen holder. I bestyrelsen gleder vi os til at besvare jeres

sporgsm6l og diskutere dette med jer p6 den kommende ordinare generalforsamling d. 413 2025.

PlcNrsaNoeN
Det korer bare i planebanden - grundejertoreningens st6rste udvalg med i hvert fald 8 medlemmer. Plenebanden

holder gresplenerne flotte og korte - si de altid er klar til at blive indtaget af os andre. Tak til Gert i VHP4, Anker i

VHP12, Simon i VHP14, Carsten i VHP15, Rene i VHP17, Gunnar i VHP18, Axel i VHP24 og chefen selv, Karl Kristian i

VHP41! Og der er altid plads til flere: Hvis du er frisk pA at hjelpe til med grasslAningen, kan du henvende dig til Karl

Kristian (Se hjemmesiden).

LaorsranorRE Ttt BttER I VHP, srATUs

Vi fir stille og roligt flere og flere elbiler i grundejerforeningen. Flemming i VHP39 har taget teten pe dette og

monitorerer minutiost forbrug, dimensioneringen og Okonomi. Omr6det gennemgis pd hvert bestyrelsesmOde og vi

er alle trygge ved udviklingen. Flemming har lavet en oversigt over de mange forskellige delelementer p6 omrddet -
dette vedlagt som bilag til indkaldelsen til ordinar generalforsamling d.413 2025. En STOR tak til specielt Flemming

for at std for dette komplekse om16de. Se vejledning om brug af el-ladere pd grundejerforeningens hjemmeside.

TRlrrr rVHP

Efter at renovationsvognene nu kun k6rer til og fra vores falles containerplads, er den tunge trafik i resten af VHP

blevet starkt begranset. Vi har dog uandret stor trafik i hele VHP, og vi er udfordret 6 en rakke omrider:

For h6i fart: Specielt ved VHP's indkgrsel og pd rampen fra rakken 24-29 op pi den central plads er

problemomrdder, vurderer vi i bestyrelsen. Ved VHP's indk6rsel er der opsat et bump, som overordnet set

virker og f5r de fleste biler til at sanke hastigheden. Desvarre medforer bumpet en del larm, specielt n6r

farten ikke sankes. B6de beoerne i VHPl (Tina og Rene) og Skovvang 59 (Kristin og Morten) er gevaldigt

generet heraf og har mundtligt klaget herover. Efter etableringen af bump pi selve Skowang med 40-

kilometers maksimal hastighed, har vi i bestyrelsen lyttet til et forslag om forsogsvis at forsoge at fjerne

bumpet ved VHP's indkorsel i hibet om, at dette vil bidrage til, at trafikanterne vil opretholde en lav

hastighed ved VHP's indkorsel. Vi har ogs6 overvejet om vi sdfremt kunne vi fjerner bumpet VHP's indkorsel'i

stedet kan l6se problemerne ved at opsatte yderligere 2 pullerter - sv.t. dem, der er opsat langs rekken 37-

48 -ved VHP's indk6rsel. Vi er i bestyrelsen dog noget skeptiske overfor begge id6er. Omvendt er vi

selvfplgelig kede af de stpjgener, som det nuvarende bump ved VHP's indkorsel medforer. P.t. er tanken at

undersoge om der eksisterer et blodere bump, som kan erstatte det nuvarende. ld6er modtages gerne.

De fartdampende sten og kader ved rampen fra pladsen mellem rakken VHP2-5/VHP35/VHP36 og den

centrale plads er en ul6st problemstilling. Kjeld i VHP6 har opsat et stykke flamingo mellem VHP6's endevag

og en af de store sten. KOnt er det ikke, om end meget forst6eligt. Losningsmodeller er diskuteret med Kjeld i

nummer 6 og vil blive det med VHP36's nye ejere engang nir denne bolig er solgt. Tanken p.t. er enten at

opsatte 2 nye pullerter i stedet for de 2 store sten, eller at grave de 2 store sten ca. 60-80 ned og cementere

dem fast. Kederne bliver vi nok nodt til b6de at fastholde - og nok ogsd fastholde nedadtil, da de i blesevejr

rammer biler - da de er med til at skabe opmerksomhed om de udhaengende taghang'

Alt i alt: Pas pi hinanden og de blOde trafikanter, herunder legende barn. KOr aldrig mere end 15 KM/timen i

grundejerforeningen. Respekter venligst KUN at parkere i parkeringsbdsene, ikke pi pladserne. Af- og pilesning er

selvfolgelig tilladt.
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Det er uandret fra tidligere 6rs generalforsamlinger n6dvendigt med en p6mindelse om reglerne for parkering i VHp.
Hele Ville Heise Park er i fardselsmassig forstand et ,,Opholds- og legeomride,,, som det fremgdr af tavlen ved vores
indk0rsel. Det betyder blandt andet, at det kun er tilladt at parkere i de afmerkede b6se. Det er isar pi den centrale
plads det er svart at huske ind imellem. Der er altid frie parkeringspladser langs skoven.

Lee rpuos

Wauw! Si skete der noget her! Legepladsen er i 2024 blevet opgraderet kraftigt! Et projekt anfort af
legepladsudvalget med Marie ispidsen. lfortjener drets fidusbamse! Lag vejen fordi og se de mange nye tiltagl

Legepladsudvalget bestir foruden Marie iVHp33 af Kristine iVHp13, Sebastian iVHp37 og Nicklas iVHp3g. projektet
var nydeligt skitseret i ansogningen til bestyrelsen og prisen saerdeles overkommelig. En meget let foresporgsel for
bestyrelsen at bakke op om.

Og sii har vi en officielle legepladsinspektor - intet mindre: Tak til Tine i VHp2g. (Se mere p6 hjemmesiden).

GAeruoe TRAFIK I VHp
P6 generalforsamlingen d. 4/3 ZO25 vil vi som en del af den efterf6lgende diskussion af denne beretning diskutere
dette emne. Konkret handler dette om Gr@nt udvalgs tiltag til at lukke af for giende fra den lille sti fra b0rnehaven
Skovvang BOrnehus i grundejerforeningens nordvestlige hjOrne til gresarealerne bag rakken VHp12-1g. Baggrunden
for dette tiltage var et stOrre antal hundeluftere (som vist primert ikke har vaeret beboere i grundejerforeningen),
som over tid havde taget bl.a. dette omr6de til sig - hvilket ikke overraskende resulterede i et tiltagende antal
hundelorte pd grasarealet - ikke bare bag rekken VHp12-1g, men faktisk pe store dele af grundejerforeningens
grasarealer mod vest.

Flere beboere, som ogsii benyttede grasarealet bag rakken VHp12-1g som adgangsvej til bOrnehaven Skowang
B@rnehus, fandt dette urimeligt - at et faellesareal uden videre andres p6 eget initiativ uden at dette har varet oppe
og vende blandt grundejerforeningens beboere, eks. pi generalforsamlingen.

Aktuelle "case" kan selvfolgelig ses fra flere sider. Bestyrelsen har stor forst6else for begge synspunkter. Selvf6lgelig
burde dette have vare oppe og vende - som min. nok varet en tur forbi bestyrelsen. N6r dette er sagt, bakker
bestyrelsen dog op om Gr6nt udvalgs tiltag. For det f6rste har tiltaget virket efter hensigten i relation til hundelortene.
Mange beboere med have langst mod vest er nu glade igen. Desuden folger losningsmodellen en ad dre etableret
praksis om at fors6ge at hjelpe giende til at benytte de dertil indrettede transportveje. Eksempelvis har en del
gdende (primart personer, som ikke har veret beboere i grundejerforeningen) ad dre benyttet grasarealet bag
VHP11 og derefter via kummen mellem VHpl og 2 (eller VHp2,s have!) har sikret sig adgang til skoven. I bestyrelsen
mener vi derfor, at aflukningen b6r best6. Lad os vende dette punkt sammen d. 4/3 ZO2S.

Og mens vi er ved "personer, som ikke er beboere i grundejerforeningen,,, som bruger grundejerforeningens arealer
m.v. uhensigtsmassigt: l2024har vi varet itat dialog med kommunen omkring et lille antal unge, som har benyttet
legepladsen som opholdssted og ikke ligefrem efterladt omr6det i samme stand, som da de ankom. I enkelte tilfelde
ud6vet decideret hervark. De samme unge - vist nok - har desuden tiltvunget sig adgang til arealet ved flere steder
at klippe hul i hegnet mellem skolens / kommunens boldbaner og grundejerforeningen. Kommunen har i flere omgang
fors0gt at lukke hullerne, men problemstillingen bestir vist forsat (?). Vi er opmarksomme p6 problemet og arbejdet
mAlrettet p6 at lose dette. Alle er velkomne til at tage en forsigtig snak med de unge, hvis I decideret fanger dem i at
klippe hul i hegnet, ud6ve harvark pi legepladsen eller lign. Men pas lige p6 jer selv og undgi at eskalere
problemstillingen. Lad os nu lige se, hvad der sker her i for6ret.

LerupErucruorrur

Rene i VHP17 og ikke mindst son Rasmus er grundejerforeningens lampemend, som 6ret rundt sikrer os alle lys ivores
falles lamper. Tak til makkerparret! Meget vardsat!
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lT / nlrnauEstDEN - oG UDT oM GRUNDEJERFoRENINe rrus FncrsooK-slDE

Denne administreres af Karl Kristian i VHP41. Hvis man ikke har varet pi den, er det bare om at komme i gang! Den er

sA flor!

PS. Mens vi er ved det digitale: Et stort antal af grundejerforeningens beboere ferdes hyppigt p5 Facebook, hvor

grundejerforeningen har en gruppe. 56 fint og tidssvarende til rigtigt meget' Bestyrelsen fardes dog ikke fast p6

Facebook, s5 forvent ikke svar pi noget fra bestyrelsen her. Kontakt os i stedet ansigt til ansigt, mail eller evt. telefon'

Det er altid godt at snakke sammen: Det skrevne sprog - som her - kan let misforst6s og hurtigt blive vel h6rdt, nir
det gar for starkt,

6roruout
Der er godt styr p6 denne. Se uddelte regnskab for 2024 samt budgettet for 2025'Vi vil sammen gennemgd disse d. 4/3

2025, En ting skal nevnes... PA ordinar generalforsamling 2024 besluttede generalforsamlingen, at bestyrelsen skulle

placerede den efterhinden store opsparing til belegningen mhp at hente lidt renter hjem, p6 davarende tidspunkt ca.

2% sv.t. renter pe kr. 25.000 Srligt. Dette er desvarre ikke lykkedes, og tiden har siden andret sig en del, sd denne

mulighed nu synes forpasset. Skidt. Arsagerne er mange: lnitialt tog det vasentlig lengere end forudset at sikre et skift

til den nye formand (MitlD, Virk.dk, Danske Bank). Siden er renten faldet, ligesom Danske Bank nu har skiftet betingelser,

si der nu kun kan vere 6n person, der administrerer en konto. Dette lyder mSske meget naturligt, men vi har i

grundejerforeningen ad 6re netop fplt os trygge ved at have felles midler st6ende pi en konto netop fordi, der altid har

skullet vare 2 personer til at gennemfore pengeoverf6rsler. lkke grundet mistro til hverken kasserer eller formand, men

netop for at beskytte disse imod situationer, hvor voldsomt uheldige omstendigheder skulle ftre lil private

disponeringer over disse midler. Alt i alt: Vi n6ede det ganske enkelt ikke fqr det ikke mere syntes si oplagt. Sifremt vi

ikke skal bruge de opsparede midler i 2025-2026 pi renovering af belegningen, m5 vi undersoge mulighederne pd ny'

FraeRNrr r V|LLE Hetse Panx - FoR DEM, soM oNSKER DETTE

Alle igrundejerforeningen har haft mulighed for at sige ja tak til etablering heraf. Projektet er afsluttet idenne

omgang. Specielt i rakken VHPT-11 har der varet problemer grundet "traktose" (h6rd jord) i baghaverne, hvilket har

forsinket og fordyret denne del af det planlagte projekt. Og det endte med at graverne helt opgav raekken VHPT-11, da

de stodte pA et stromforende hojspendingskabel i ca. 60 cm.'s dybde i omr6det omkring VHP11/ p6 fallesarealet i

relation til VHP11's have. "Man vil formentlig do, hvis man graver ned i det", var argumentet' HOjspendingskablet er

ikke tinglyst - helt uhort. Radius kigger p6 sagen, som altsi p.t. ikke er afsluttet. Forelobigt budskab: Lad vare med at

iverksatte dybere gravearbejde i den ende af grundejerforeningen. Sporg formanden, hvis I skal i gang med et eller'

andet Braveprojekt.

VeRnar r VruE Hetse Plnx (rne ronnteE GENERAtFoRsAMtINc)

lkke oplagt noget nyt her. Hvad siger varmeudvalget? Varmeudvalget er: Anker i VHP12, Carsten i VHP15, Flemming i

VHP39 og Steen i VHP44 Vi horerjer d.4132025. Tak forjeres arbejde!

Vi kan d. 4/3 2025lige dele viden om vores erfaringer med vores gasfyr og kontrollen af vores gasfyr.

Der er opsat enkelte varmepumper i grundejerforeningen. Jeg gentager lige den tidligere formands ord fra hans sidste

beretning: "Da vi bortet, opfordrer bestyrelsen indtrangende til, at man satter sig grundigt ind iom et patenkt

anlag vil kunne overholde stojkravene inden man etablerer det' Hvis kravene ikke overholdes, kan naboer klage til

kommunen, som s6 stdr for at h6ndhave reglerne. Et s6dant forlgb vil sandsynligvis gA ud over b6de det gode

naboskab og Okonomien i den opsatte luft-varmepumpelOsning". Den nye formand er meget enig i disse

betragtninger.
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Hindbogen er vist ikke blevet opdateret sidste generalforsamling. Alle bedes melde ind til bestyrelsen, hvis noget skal

rettes.

NYr srsorne

Velkommen til Ditte og Emil i VHP18!

Moru rrrr DET vAR orr? EllrRs MA I spORGEl

HVIS NOGEN SKULLE VARE GLEMT I TAKSIGELSERNE: EN STOR TAK FOR JERES ARBEJDE FOR

FALLESSKABET!

PS. Vi uddeler d. 4/3 2025 som sadvanligt biografbilletter ud til alle de mange aktive - som en lille erkendtlighed for
indsatsen.
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